



Date: 28th April 2025

التاريخ: 28 أبريل 2025

Dear Distinguished Shareholders

الأفاضل: مساهمي الشركة المحترمون

After compliments,

تحية طيبة وبعد،

Sub: Unaudited Financial Statements for the three months ended 31 March 2025

الموضوع: الحسابات المالية غير المدققة لل ثلاثة أشهر المنتهية

بتاريخ 31 مارس 2025

We are pleased to inform you that the Board of Directors of Oman Cement Company (SAOG) has approved the unaudited financial statements of the company for the three months ended 31st March 2025 in its meeting held on 28th April 2025.

نود إخاطركم بأن مجلس إدارة شركة إسمنت عمان (ش.م.ع.ع.) قد اعتمد البيانات المالية غير المدققة لفترة الثلاثة أشهر المنتهية بتاريخ 31 مارس 2025م وذلك في الاجتماع الذي تم عقده بتاريخ 28 أبريل 2025م.

1. The Company has recorded a total revenue of RO 17.929 million in the three months ended 31st March 2025 as compared to RO 17.879 million in the corresponding period of the previous year.
2. The profit before tax is OMR 3.515 million in the three months ended 31st March 2025 as compared to OMR 3.961 million in the corresponding period of the previous year.
3. The profit after tax is OMR 2.986 million in the three months ended 31st March 2025 as compared to OMR 3.368 million in the corresponding period of the previous year.

١. حققت الشركة إيرادات إجمالية قدرها ١٧,٩٢٩ مليون ريال عُماني في الأشهر الثلاثة المنتهية في ٣١ مارس ٢٠٢٥، مقارنةً بـ ١٧,٨٧٩ مليون ريال عُماني في الفترة المقابلة من العام السابق.

٢. بلغ الربح قبل الضررية ٣,٥١٥ مليون ريال عُماني في الأشهر الثلاثة المنتهية في ٣١ مارس ٢٠٢٥، مقارنةً بـ ٣,٩٦١ مليون ريال عُماني في الفترة المقابلة من العام السابق.

٣. بلغ الربح بعد الضررية ٢,٩٨٦ مليون ريال عُماني في الأشهر الثلاثة المنتهية في ٣١ مارس ٢٠٢٥، مقارنةً بـ ٣,٣٦٨ مليون ريال عُماني في الفترة المقابلة من العام السابق.

وتفضوا بقبول فائق الاحترام...

زهو يابينج
الرئيس التنفيذي

With kind regards,

Zhu Yaping
CEO

